



EMBASSY OF THE HASHEMITE KINGDOM OF JORDAN
100 Bronson Avenue, Suite 701, Ottawa, Ontario K1R 6G8
Telephone (613) 238-8090 Fax (613) 232-3341 E-mail: ottawa-consular@fm.gov.jo

طلب شهادة عدم محكومية

يرجى تزويد السفارة بما يلي:

1. نموذج طلب الحصول على شهادة عدم المحكومية معبأ على نسختين وموقع.
 2. تعبئة نموذج طلب إجراء معاملة لدى السفارة.
 3. صورتين شخصيتين ملونتين وحديثتين (مواصفات صور جواز السفر الأسترالي) لمقدم الطلب.
 4. صورة عن جواز سفر مقدم الطلب (صفحة البيانات الشخصية فقط).
 5. الرسوم: 9 دولار استرالي نقداً لإرفاقها بالطلب إلى الاردن + 9 دولار.
 6. صورة عن جواز السفر: 9 دولار استرالي شيك مصدق أو حوالة بريدية/ باسم السفارة الأردنية (نعتذر عن قبول الرسوم نقداً أو شيك شخصي).
 7. مغلف إرجاع معنون ومدفوع الرسوم مسبقاً من بريد استراليا: (Priority, Express or Registered). (لا يمكن إرسال الشهادات في مغلفات شركات الخدمات المستعجلة الخاصة أو البريد العادي).
- ملاحظة: تستغرق مدة الحصول على الشهادة حوالي 3-4 اشهر تقريباً.

Request for Non-conviction Certificate

Requirements:

Please provide the Embassy with the following:-

1. Two copies of the application form fully filled out and signed.
2. Letter addressed to His Excellency the Ambassador of Jordan requesting the Certificate.
3. Two recent colored photos (Australian passport size).
4. Photocopy of the Biographical page of passport(s).
5. Certificate fees in cash \$9 Australian Dollars.
6. Fees for request and copy of the passport: \$9 AUD payable to the “Embassy of Jordan”, by certified cheque or money order only. (Cash, Personal cheques will not be accepted for payment of legalization fees).
7. A pre-paid Australia post, self-addressed return envelope from Australia Post only (Registered, Express or Priority).
 - Time required to obtain non conviction certificate is approximately 3-4 months.

**** Note:** The Embassy is not responsible for any lose or delay caused by mail.